

22 – 24 June 2021  
2021 年 6 月 22 至 24 日

Shanghai New International Expo Centre  
上海新国际博览中心

As the daughter show of Techtextil in Germany, the ideal trade fair for technical textile and nonwoven products in Asia, **Cinte Techtextil China 2021** welcomes leading domestic suppliers of **Nonwovens** from China to showcase their products here at the fair.

**中国国际产业用纺织品及非织造布展览会**为中国备受瞩目的产业用纺织品及非织造布展览会之一。作为德国法兰克福展览 **Techtextil** 展会在东亚的姊妹展，展会将欢迎国内的领先**无纺布**展商展示其各种产品。



cinte  
techtextil  
CHINA



#### Tiandingfeng Nonwovens Co Ltd

天鼎丰非织造布有限公司

Website | 网站: [www.tdf.com.cn](http://www.tdf.com.cn)

The company adopts the production process of polyester spunbond needle-punched tyre base fabric with IPR. It has been known for its stable quality and excellent performance of its high-quality raw material for the production of different types of waterproof membranes such as SBS and APP. The company insists on providing customers with personalized products and professional solutions. According to the different needs of customers, it can develop and customize polyester tire base fabric products or other functional polyester non-woven products with different technical requirements.

天鼎丰聚酯长丝胎基布采用拥有自主知识产权的聚酯纺粘针刺胎基布生产工艺，质量稳定、性能优异，是生产 SBS、APP 等不同种类的防水卷材的优质原料。公司坚持为客户提供个性化产品和专业解决方案，可根据客户不同需求，研发定制不同技术要求的聚酯胎基布产品或其它功能性聚酯非织造产品。



#### Chtc Jiahua Nonwoven Co Ltd

恒天嘉华非织造有限公司

Website | 网站: [www.htjh-nonwoven.com](http://www.htjh-nonwoven.com)

CHTC is a large-scale enterprise specializing in the research and development, production and sales of non-woven fabrics. It is a leading enterprise in the domestic non-woven industry for its technical equipment and production capacity. The company's products are widely used in domestic and foreign high-end medical materials, hygiene materials and many other fields.

恒天嘉华是一家专门从事非织造产业用布研发、生产、销售的大型企业，是国内非织造产业中的领军企业，公司技术装备水平和产能在国内处于绝对领先地位。公司产品广泛应用于国内外中高档医材、卫材等诸多领域。



#### **Foshan Nanhai Beautiful Nonwoven Co Ltd**

佛山市南海必得福无纺布有限公司

Website | 网站: [www.btf.top](http://www.btf.top)

Non-woven fabric rolls: non-woven fabrics for sanitary materials, medical use, industrial use.

Medical products: isolation gowns, medical wraps, surgical drapes, surgical gowns, surgical kits, masks, protective clothing

Industrial products : Shopping bags, cold storage bags, home storage, car covers, disposable pillowcases and pillowcases

无纺布卷材：卫材用无纺布、医疗用无纺布、工业用无纺布 医疗产品：隔离衣、医用包布、手术铺单、手术衣、手术包、口罩、防护服 工业产品：购物袋、保冷袋、家居收纳、汽车罩、一次性枕巾枕套



#### **Sunshine Hygiene And Health Care Technology Jiangyin Co Ltd**

阳光卫生医疗科技江阴有限公司

Website | 网站: <http://www.ygwsyl.com/>

It is located in the beautiful Jiangyin City, Jiangsu Province, on the bank of the Yangtze River; it is a technological enterprise specializing in the design, research and development, production of spunlace, meltblown, and composite nonwovens. The products are mainly used in the fields of sanitary and medical materials such as dry wipes, wet wipes, facial masks, high-grade wipes, medical wipes, bed sheets, etc.

坐落于经济发达、环境优美的长江之滨—江苏省江阴市；是一家专业设计、研发、生产水刺、熔喷、复合非织造布的科技型企业。产品主要应用于干巾、湿巾、面膜、高级擦拭布、医用擦拭、床单等卫生医疗材料领域。



#### **Zhejiang Kingsafe Hygiene Material Technology Co Ltd**

浙江金三发卫生材料科技有限公司

Website | 网站: [www.uniquality.cn](http://www.uniquality.cn)

The company has many internationally advanced production lines such as spunlace, functional composite spunlace, spunbond, and functional composite spunbond.

公司拥有多条国际先进的水刺、功能复合水刺、纺粘、功能复合纺粘等生产线。



### Hubei Xinrou Hygiene Products Co Ltd

湖北欣柔卫生用品股份有限公司

Website | 网站: <http://www.hbxrkj.com>

The company introduces the world's most advanced cotton medical, sanitary and domestic spunlace non-woven production line and production technology. The products are made of natural pure cotton and high-end pure cotton non-woven fabrics formed by spunlace technology. Different from the traditional spinning and weaving process, using precision machinery and computer control, the fiber is micro-processed to produce a new type of material that has traditional light industrial properties and surpasses traditional fabrics in terms of cotton flexibility and comfort. It is the functional material with the highest technical content, the widest market application range and the greatest development potential among the existing flexible materials. Products are widely used in sanitary materials, medical protective materials and other fields, and also used in medical and health life fields such as facial mask towels, wet wipes, baby diapers, sanitary napkins, surgical hole cloths, and disinfection towels.

公司引进国际最先进的全棉医疗卫生及生活用水刺无纺布生产线和生产技术·产品由天然纯棉·通过水刺技术形成的高端纯棉无纺布·有别于传统的纺纱织布工艺·利用精密机械及电脑控制·对纤维进行微观加工·制成的具有传统轻工物性状·在棉柔度、舒适度等特性上超越传统织物的新型材料·是现有的柔性材料中技术含量最高、市场应用范围最广、发展潜力最大的功能性材料。产品广泛应用于卫生材料、医疗防护用材料等领域·还应用于面膜巾、湿巾、婴儿尿不湿、卫生巾、手术洞布、消毒巾等医疗卫生生活领域。



### Broadenwin Machinery Jiangsu Co Ltd

博路威机械江苏有限公司

Website | 网站: [www.broadenwin.com](http://www.broadenwin.com)

Intelligent S-Roll stepless pressure regulating uniform roll calender (I type/Y type); X-Roll fixed middle and high cross-roll hot rolling mill (I type/Y type); fully automatic winding machine (high speed/low speed) ; Slitting and rewinding machine (high speed/wide width/double station); non-woven embossing machine; MMM compound machine; SMS offline compound machine; polyester base fabric/geotextile hot calender; spunlace non-woven Cloth ironing machine; special calender for industrial filter cloth; stepless pressure regulating and uniform rolling car; skew rolling car; rolling suction car/microporous elastic liquid roller; various types of rollers

智能化 S-Roll 无级调压均匀辊轧光机 (I 型/Y 型) ; X-Roll 固定中高交叉辊热轧机 (I 型/Y 型) ;全自动收卷机 ( 高速/低速) ; 分切复卷机 ( 高速/宽幅/双工位) ; 无纺布压花机 ; M-M-M 复合机 ; S-M-S 离线复合机 ; 聚酯胎基布/土工布热轧光机 ; 水刺无纺布烫光机;工业滤布专用轧光机 ; 无级调压均匀轧车 ; 斜轧车 ; 轧吸轧车/微孔弹性轧液辊 ; 各类轧辊



### Hi-Tech Heavy Industry Co Ltd

恒天重工股份有限公司

Website | 网站: [www.zzfj.com](http://www.zzfj.com)

After 20 years of continuous research and development, the company has developed a complete set of high-speed spunlace nonwovens with independent IPR, which allows the company to produce a variety of patterns, large weight ranges, and good uniformity of spunlace nonwovens. The host equipment, automatic control system, and engineering design of the whole process are completed independently, and the winding speed of the production line can reach 200m/min. It has achieved a zero breakthrough in domestic production of 10,000 tons of spunlaced nonwovens equipment, and has reached high speed and high production. The company is known for its high quality, high automation, high reliability, high suitability for spinning, low maintenance cost requirements, energy efficiency (consumption is only one-third of the general production line), zero sewage discharge. Its advanced technology is mainly manifested in the production capacity breakthrough, improvement of automation control level, and implementation of digital information production.

恒天重工股份有限公司经过二十年的持续研发、改进和提高，研制出具有自主知识产权的高速水刺法非织造布成套装备，可生产出花型繁多、克重范围大、均匀性好的水刺非织造布。全流程的主机设备、自动控制系统、工程设计均独立完成，生产线卷绕速度可达 200m/min，实现了国内年产 10000 吨水刺非织造布设备零的突破，达到了高速、高产、高品质、高自动化、高可靠性、高适纺型、低维护成本的要求，能耗仅为一般生产线的三分之一，实现了污水零排放，其先进的技术标志主要表现在产能生产能力的突破、自动化控制水平的提高、数字化信息化生产的实



### Jinjiang Xingtai Non-Woven Products Co Ltd

晋江市兴泰无纺制品有限公司

Website | 网站: <http://www.jjxingtai.com>

At present, the company has several world-advanced spunlace non-woven production lines; SSS non-woven production lines; SMMS composite non-woven production lines; and SSMMS composite non-woven production lines, with an annual production capacity of 120,000 tons. Products are widely used in medical and health care, clothing, shoes and hats, bedding and so on.

目前公司拥有数条世界先进水平的水刺无纺布生产线；SSS 无纺布生产线；SMMS 复合无纺布生产线；及 SSMMS 复合无纺布生产线，年生产力达 120000 吨。产品广泛应用于医疗卫生、服装鞋帽、床上用品等等。



Dalian Huayang New Materials Technology Co Ltd

大连华阳新材料科技股份有限公司

Website | 网站: [www.dlhyltd.com](http://www.dlhyltd.com)

Founded in 1994, the company is a listed enterprise of Dalian's high-end spunbond nonwovens complete equipment engineering laboratory, and it is also a Chinese polyester spunbond technology equipment and product research and development base. In the field of nonwoven materials for the polyester spunbond industry in China, the company is a national high-tech enterprise with independent IPR and integrated engineering technology development capabilities, and passed the ISO9001 quality system certification in 2016.

大连华阳新材料科技股份有限公司，创立于 1994 年，是大连市高端纺粘非织造布成套装备工程实验室挂牌企业，也是中国聚酯纺粘技术装备及产品研发基地。在中国聚酯纺粘法产业用非织造材料领域，大连华阳新材是一家具备自主知识产权和集成化工程技术开发能力的国家高新技术企业，并于 2016 年通过 ISO9001 质量体系认证。

innovation.

Schedule & Meet!  
预约商贸会议！

Meet these exhibitors at Cinte  
Techtextil China 2021!

参观 2021 中国国际产业用纺织品及非  
织造布展览会，与展商见面！

**Get Your Badge!**

Pre-register now and you may enjoy our **Online Business Matching Service** where you can **schedule your meetings** with all of our exhibitors with just a few clicks!

**预登记**取得电子胸卡直接入场，轻松观展！

办妥预登记的观众，现在更可享受**网上商贸配对服务**，让您快速与所有展商安排会面时间，省时方便！



**联络我们!**

Messe Frankfurt (HK) Ltd  
法兰克福展览 (香港) 有限公司

Ms Xaey Wong 黄家裕小姐 /

Ms Qube Chim 詹嘉欣小姐

Tel 电话: +852 2238 9954 / 9906

[Cinte@hongkong.messefrankfurt.com](mailto:Cinte@hongkong.messefrankfurt.com)

[www.techtextilchina.com](http://www.techtextilchina.com)

